



### **Meet Jay Webber**

Jay Webber is running for Congress in New Jersey's 11<sup>th</sup> District. Jay serves in the New Jersey General Assembly representing the residents of the Garden State's 26th Legislative District. Jay is married and the father of seven children.



### **Jay on Small Business**

Every New Jerseyan knows government taxes us too much. Our citizens should get to keep much more of the money they have *earned* – through hard work, sacrifice, innovation, saving, and prudent investment. Government should respect labor and honest earnings, not view them as opportunities for confiscation. Cutting taxes and providing permanent tax relief for all of our citizens should be among our highest priorities.

### **Jay on Affirmative Action**

Affirmative Action is a well-intentioned policy that ultimately hurts those it aims to protect. College admissions and job hiring should be blind to a person's gender or race, characteristics that have nothing to do with qualifications. When people are given opportunities based on merit, everyone wins.

### **Jay on Immigration**

*"Recently, I attended a naturalization ceremony at Washington's Headquarters in Morristown, NJ. There, 24 people from 15 countries around the world took the Oath of Allegiance to this great nation. Allegiance to their home countries ranging from China to Israel, Ghana to Honduras, was renounced as they held their right hand and said they 'take this obligation freely, without any mental reservation or purpose of evasion.' Not to be forgotten, they also took the oath after thoughtful consideration, tremendous time and effort, and with respect for the rule of law they now live under as citizens." ~ Jay Webber*

Our country is held together by a shared set of values and should be open to those who will commit to upholding them. Those values we hold dear include respect for the rule of law and protecting our nation from those who do not share that respect. We can work together to make sure that our nation of immigrants continues to be a welcoming place, even as we uphold our laws and ensure fairness for all Americans.

If you have questions please contact:

Bryan Li – Political Director

(732)-955-7390 - [bryan@webberforcongress.com](mailto:bryan@webberforcongress.com)

Duwang Shao – former HXCS Chairman of Board of Director (1998 – 1999); former President of HXCS (2000 – 2001)

973-986-2353 - [dshao07052@yahoo.com](mailto:dshao07052@yahoo.com)

**Paid For By Webber for Congress**



### 认识杰·韦伯

杰·韦伯正竞选成为新泽西州第 11 选区的下一任国会众议员。杰现在是代表花园州第 26 选区居民的新泽西州议会众议员。杰已经结婚，并且是七个孩子的父亲。



### 杰对小企业的看法

每个新泽西人都知道政府对我们征税过多。美国公民应该更多地保有他们通过努力工作，牺牲，创新，储蓄和谨慎的投资所获得的收入。政府应当尊重劳动和诚实的收入，而不是将其视为没收财富的机会。减少税收并为所有公民提供永久税收减免应该是我们的首要任务。

### 杰对平权法案的看法

平权法案是一项初衷充满善意的政策，但现在却对那些它旨在保护的人们产生了伤害。大学录取和工作招聘应该注重于一个人是否合格，应杜绝绝对性别或种族的偏见。当人们由于择优而获得机会时，每个人都将获得成功。

### 杰对移民政策的看法

“最近，我参加了一次在新泽西州摩里斯敦的华盛顿军事总部举行的入籍仪式。在那里，来自全球 15 个国家的 24 个人向这个伟大的国家宣誓效忠。当他们高举右手并宣誓说他们‘自由地承担起了这项义务，没有任何精神上的保留或试图规避的目的’时，他们放弃了对自己出生国家的忠诚 - 从中国到以色列，从加纳到洪都拉斯。不要忘记，他们是花了很多的时间和精力，经过深思熟虑之后才宣誓效忠，选择成为尊重法治的公民在这个国家生活的。” - 杰·韦伯

我们的国家是基于一个共同的价值观而团结在一起的，我们的国家应该向那些致力于维护这个共同价值观的人开放。我们所珍视的那些价值观包括尊重法治，保护我们的国家免受那些不尊重我们价值观的人的伤害。我们可以共同努力，确保我们这个移民国家在坚守我们的法律并确保所有美国人得到公平对待时，继续成为一个欢迎移民的地方。

如果你有问题的话，请联系：

李德儀 - 韦伯议员竞选团队政治主管

(732)-955-7390 - [bryan@webberforcongress.com](mailto:bryan@webberforcongress.com)

邵杜罔 - 华夏中文学校董事会前董事长 (1998-1999)；华夏中文学校前总校长 (2000 - 2001)

973-986-2353 - [dshao07052@yahoo.com](mailto:dshao07052@yahoo.com)

由韦伯议员竞选团队提供